

30 March 2020

30 مارس 2020

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Dividend Distribution for financial year 2019

الموضوع: توزيع الأرباح للسنة المالية 2019

This is with reference to the earlier disclosure of Taageer Finance Company SAOG on 18 March 2020, and subsequent CMA Circular No. 4/2020 dated 18 March 2020. Whereas CMA has approved the distribution of dividends vide the said circular above, Taageer Finance Company SAOG would like to inform the shareholders that dividends will be distributed to shareholders (record date being 26 March 2020) as recommended in the Agenda and as approved by the regulators. The same will be placed for ratification of the shareholders once the Annual General Meeting is convened. The dividends will be distributed to the shareholders as per the records of Muscat Clearing & Depository Company as on 26 March 2020 in the normal process.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق عن شركة تأجير للتمويل ش.م.ع بتاريخ 18 مارس 2020، والتعميم اللاحق الصادر عن الهيئة العامة لسوق المال رقم 2020/4 بتاريخ 18 مارس 2020، والذي وافقت الهيئة العامة لسوق المال بموجبه على توزيع الأرباح، فإن شركة تأجير للتمويل ش.م.ع. تود إبلاغ المساهمين بأنه سيتم توزيع الأرباح على المساهمين (تاريخ التسجيل هو 26 مارس 2020) على النحو الموصى به في جدول الأعمال ووافقت عليه الجهات التنظيمية. وسيتم طرح هذا الموضوع على الجمعية العامة العادية السنوية للموافقة عليه من قبل المساهمين. علما بأن توزيع الأرباح على المساهمين سيتم وفقاً لسجلات شركة مسقط للمقاصة والإيداع كما في 26 مارس 2020 وحسب الإجراءات المتبعة.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

شاهين بن محمد بن أحمد البلوشي

Shahin Mohammed Ahmed Al Balushi

الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer



ص. ب. ٢٠٠، الرمز البريدي ١٣٦، مسقط جرائد مول، سلطنة عمان. الفرع الرئيسي - هاتف: ٢٤٨٣٩٩٩٩ (+٩٦٨)، فاكس: ٢٤٤٨٨٢٥٤ (+٩٦٨)
P.O. Box 200, Postal Code 136, MGM, Sultanate of Oman. Head Office - Tel: (+968) 24839999, Fax: (+968) 24488254